

# Renaissance

See Every Student.

## Renaissance Growth Platform™ Upgrade Checklist for Administrators Star Reading and Accelerated Reader

On the Renaissance Growth Platform, you'll be able to see the information you need at a glance to monitor and drive growth for every student. It's safe; it's seamless; and best of all, it aggregates the data to let you do what you do best: teach.

在 RGP 睿乐生成长平台上，您将能够一目了然地看到您需要的信息，以监督和推动每个学生的成长。这是安全无缝衔接，最重要的是，它可以汇集数据，助您做最擅长的事情：教学。

The actual upgrade process takes 2–5 business days. It is important to note that during that time you will not have access to Star Reading and Accelerated Reader.

升级将在2-5个工作日完成，在此期间您将无法访问网站使用产品。

Steps to Follow 操作步骤	Key Information 主要信息	Completed 完成状态
Pre-upgrade Step 1	<p>Once your upgrade date has been communicated, a Renaissance Upgrade Support Specialist will walk you through the process and share a few things you can do to help prepare for the upgrade.</p> <p>一旦升级日期确定，睿乐生升级代表会联系您，分享相关资料帮助您准备升级系统所需事项。</p>	
Pre-upgrade Step 2	<p>Create awareness in your school about the upgrade and the date it will occur. Share resources with all staff and parents who use Renaissance products.</p> <p>通知学校的教师知晓系统升级日期，并分享产品资料给教师及家长。</p>	
Pre-upgrade Step 3	<p>Set expectations that the upgrade will result in changes to your current experience. All administrators and staff should review the resources provided to you by Renaissance. We are here to support you through the change management process but need you and your staff to be active participants in the upgrade.</p> <p>设定预期：此次升级会改变当前体验。所有管理员和员工应查看睿乐生提供的资料。我们会支持您，但同事也需要您和员工的积极参与和配合。</p>	
Pre-upgrade Step 4	<p>Allow the new domain* .renaissance-go.com Your district may have a firewall, proxy server, or content filtering software that could prevent access to resources that are used by your Renaissance web-based software. To be sure the software functions as designed, you should add .renaissance-go.com as an allowed resource within your firewall, proxy, or content filtering software. For help, <a href="#">click here</a>.</p> <p>允许访问新域名* .renaissance-go.com 您的地区可能有防火墙、代理服务器或内容过滤软件，可能阻止访问您的Renaissance基于web的软件所使用的资源。为了确保软件功能正常运行，您应该在防火墙、代理或内容过滤软件中添加.renaissance-go.com允许访问。请<a href="#">点击此处</a>查看更多</p>	

Pre-upgrade Step 5	<p>Enable pop-ups from Renaissance for reporting. Once you generate a PDF, it will open in a new window so that you can have more than one report open at a time.</p> <p>允许来自 Renaissance 的弹窗用以报告。一旦您生成 PDF，它将在新窗口中打开，这样您就可以同时打开多个报告</p>	
Post-upgrade Step 6	<p>Enter passwords in all lowercase letters, as they are now case sensitive. After your upgrade is complete, current passwords will remain the same but will be changed to all lowercase letters.</p> <p>If you want to update student passwords, please contact Renaissance Customer Support at <a href="mailto:asiasupport@renaissance.com">asiasupport@renaissance.com</a></p> <p>Teacher and Administrator account users will be prompted to reset their password the first time they log in.</p> <p>升级完成后，当前密码内容不变，但将全部更改为小写字母。</p> <p>如果您想更新学生密码，请联系睿乐生客户支持 或电子邮件 <a href="mailto:asiasupport@renaissance.com">asiasupport@renaissance.com</a></p> <p>教师和管理员帐户用户在第一次登录时需要重置密码。</p>	
Post-upgrade Step 7	<p>If you use Accelerated Reader, update your access points to your Home Connect. You can run the <a href="#">Home Connect Letter</a> to view your new Home Connect URL and print Home Connect letters if needed.</p> <p>如果您使用 Accelerated Reader，请更新 Home Connect 的接入点。您可以运行 Home Connect Letter 来查看您的新 Home Connect URL，并根据需要打印 Home Connect letters。</p>	
Post-upgrade Step 8	<p>Create new access points to your Renaissance site using the updated URL (school website, shortcuts on workstations, etc.). After your site upgrade is complete, your dedicated Upgrade Specialist will provide you with your new Renaissance Growth Platform URL.</p> <p>请用新的网址更新您的睿乐生网址访问点(如学校网站、工作站的快捷方式等)。在您的网站升级完成后，您的升级代表将为您提供新的RGP网址。</p>	
Post-upgrade Step 9	<p>Check your school benchmarks and adjust if needed. They may have been reset after the upgrade.</p> <p>检查您学校的benchmark是否需要调整。升级过后benchmark可能会被重置。</p>	